
هزینـه ۴ میلیـارد ریـالی کفپـوش
سالن ورزشی شهید آسمانی

وقتی استاند ار اردبیل در جریان آخرین بازدید میدانی از دو
مجموعه ورزشی شهید آسمانی و رضازاده گفت که با افتخار اعلام می
کنیم اردبیل در حال حاضر دارای دو مجموعه ورزشی استاندارد می
باشد جامعه ورزش بر بانیان و زحمتکشان و حمایت کنندگان آماده
سازی این دو مجموعه درود فرستادند و کار آنها را در تاریخ ورزش

این دیار ماندگار تلقی کردند.
به فاصله اندکی از بهره برداری از این دو مجموعه تصور این که این
دو مجموعه بلافاصله بعد از پایان رقابت های والیبال قهرمانی امید
های آسیا برای میتینگ های انتخاباتی مورد استفاده قرار بگیرد،
غیر ممکن بود. ولی وقتی مصاحبه معاون پشتیبانی اداره کل ورزش و
جوانان و به دنبال آن مدیر کل در ارتباط با شرایط واگذاری مجموعه
های ورزشی به کاندیداهای ریاست جمهوری انتشار یافت بند دل
دوستداران  واقعی ورزش و آنهایی که سال ها محرومیت این منطقه از
اماکن ورزشی استاندارد را حس کرده بودند، پاره شد. چرا که این
مصاحبه ها چراغ سبزی برای تصمیم گیرندگان نهایی برای تعیین محل
سخنرانی رئیس جمهور بود. اگر آنها در مصاحبه های خود دلایل کافی
برای لزوم حفظ و نگهداری از کفپوش این دو مجموعه ارائه می کردند
می شد به آینده امیدوار شد ولی صحبت ها و حرف های آنها همه
امیدها را به ناامیدی تبدیل کرد و در نهایت آنچه نباید اتفاق می
افتاد، افتاد و بعد از یک کش و قوس برای سخنرانی رئیس جمهور سالن

تازه بهسازی شده شهید آسمانی انتخاب شد.
وقتی معاون پشتیبانی اداره کل ورزش و جوانان در تاریخ 23/2/96 در
مصاحبه با پایگاه خبری اداره کل گفت که خط قرمز دیگری برای
واگذاری اماکن ورزشی جهت تبلیغات نداریم و به دنبال آن بهتاج
مدیر کل ورزش و جوانان در 25/2/96 خبر از قائل نشدن تفاوت بین
کاندیداها ی ریاست جمهور خبر داد به نوعی راه را برای آنهایی که
تصمیم نهایی در انتهخاب محل سخنرانی روحانی را می گرفتند نشان

داد.
این دو عزیز هیچ وقت نگفتند و یا نخواستند بگویند که کفپوش این
دو مجموعه در حال حاضر امکان برگزاری میتینگ های انتخاباتی را
نمی دهد و با دلایل کافی و ارائه قراردادهای منعقده و شرایط

گارانتی کفپوش ها این ادعا را به اثبات می رساندند .
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برای کفپوش سالن شهیدآسمانی در دو ماه گذشته بیش از 4 میلیارد
ریال هزینه شده است. این ادعای ما نیست بلکه مدیر کل ورزش و
جوانان استان در 14 فروردین سال 96 در مصاحبه با پایگاه خبری
اداره کل ورزش و جوانان این مطلب را بیان کرده و خبرگزاری فارس

نیز آن را در تاریخ یاد شده در روی خروجی قرار داده است.
توجه به بخشی از این مصاحبه خالی از لطف نخواهد بود:

بهتاج گفته است: تنها سالن ورزشی ایران که مجهز به کفپوش ضخیم و
پیشرفته “هاروی” است سالن 12 هزار نفری آزادی تهران است ولی به
زودی سالن دو هزار نفری شهید ایرج آسمانی اردبیل نیز به این

کفپوش مجهز خواهد شد.
وی گفته است: قرارداد این کفپوش با اعتباری بیش از 4 میلیارد
ریال بسته شده و با هماهنگی های به عمل آمده از آلمان بارگیری
شده و به محض ورود به ایران ترخیص شده و برای ر قابت های والیبال

آسیا در سالن شهیدآسمانی مجموعه تختی اردبیل نصب می شود.
بهتاج در تاریخ 26 بهمن ماه 1395 در جلسه هیات بدمینتون استان که
توسط خبرگزاری تسنیم مخابره شده گفته است: کفپوش سالن شهیدآسمانی
مجموعه ورزشی تختی اردبیل نوسازی می شود و بعد از تجهیز از این
سالن فقط برای برگزاری مسابقات رشته های ورزشی استفاده خواهیم
کرد و تمرینات هیات های ورزشی را به سالن های دیگر منتقل می

کنیم.
آیا نمی توان این سؤال را مطرح کرد سالنی که قرار بود برای
تمرینات ورزشکاران اردبیل اختصاص داده نشود چگونه برای یک میتینگ
انتخاباتی دو دستی تقدیم می شود تا کفپوش منحصر به فرد آن در

معرض آسیب قرار بگیرد؟
حفظ و حراست از اموال عمومی و ممانعت از آسیب رساندن به بیت
المال و در نهایت سرمایه ورزش اردبیل با اختصاص سالن های بهسازی
و استاندار شده به میتینگ های انتخاباتی از هر حزب و جناح و گروه
دسته ای که بوده باشد سزاوار و پسندیده نبوده و به نوعی ظلم در

حق ورزش این دیار می باشد.


